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Bestyrelsesmøde tirsdag 10.oktober 2023 kl. 9.00-11.00 
 
 
Mødet er fælles bestyrelsesmøde for bestyrelsen for Guldhøj Støtter og 
bestyrelsen for Guldhøj. 
 
Afbud: ingen, Bjarne møder lidt senere 
Referent: Mona 
 
 
Dagsorden 

 
 

1. Godkendelse af: 
a. Udsendt dagsorden Godkendt 
b. Referat fra sidste fælles B-møde tirsdag 8.august Godkendt 

 
 

2. Brugerne på Guldhøj 
a. AOF – ude med faste lokaler, booker nu til diverse kurser. Ca. 2x 

ugentligt 
b. Nyt om andre brugere? Mange bookinger, Anna læste liste op. 

 
3. Økonomi 

a. Økonomisk status, begge foreninger – Anna Vedhæfter det 
fremlagte fra Anna. 

b. Andet. Der er nu penge til nye tiltag på Guldhøj, forslag til 
renovering: Energi besparende / vedligehold/ 
Indgangsparti på A- plan/ komfur, Ovn, opvask, Kaffe 
automat,vandkøler. 

 
 
 

4. Korte punkter: 
a. Nyt fra cafegruppen. Der er booket en del bla. Velliv samt 

Hjerneskade 
b. Nyt fra servicegruppen. De røde stole er stillet i kælder, 

Skærme må gerne fjernes ( Lone AOF), der kommer 
elektrikker senere på ugen til forskellige små 
reprationer,Lys ved bagtrappe fra køkkenet, 
Opvaskemaskine fjernes og det gamle køkken fjernes, 
Bravida kommer og ser på sammen hæng med dør og brug 
af elevator. 
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c. Nyt fra Have- og rengøringsgruppen. Jørgen + 1 mere sørger 
for at køre flies på bed ved sandkasse. Der bestilles 
rengøring af gang og trapper i uge 43 

d. Nyt fra arrangementsudvalget. Elevator indvielse.? 
i. Skal vi søge permanent alkoholbevilling til Guldhøj? Finn 

undersøger forskellen mellem Alkohol/spiritus 
bevilling . 

e. Nyt fra kommunikation. Intet nyt 
f. ”Pral af din by!” Helene har udsendt info. Deadline 19.oktober. 

Hvem skriver? Helene, Troels, Jørn. 
g. Skiltning ? evt. fælles til alle foreninger. 

 
 

5. FMK:  
a. FMK-byg-kontakt Henrik Møberg omkring elforbrug: 

i. Vi blev indkaldt til gennemgang med elektriker 1 time og 49 
minutter før mødet. Det var dog ikke meningen vi skulle 
have deltaget !"# 

ii. Udbytte af mødet? Mødet udsat.Men Jørn nævnte at 
gamle cirkulations pumper kan være energislugere. 

b. ”Hvad sker der med haven? (Helene) Uændret den udsendt 
mail. 

c. Cykelstativer på nederste etage: Er det Guldhøjs eller??? 
d. Cykelstativer på mellemste etage: Er det ok, der er cykler hele 

vejen hen under halvtaget? Nej det er ikke ok . men,men ? 
e. Elevator: 

i. Er der fortsat problemer med vand? Måske ikke ?. 
ii. Har vi fået instruktion i brug / nødhjælp? Nej 

f. Har vi fået alle vores møbler tilbage til øverste etage (C5) fra FMK? 
Nej,Troels kontakter Kitt. Men efter mødet er der måske hul 
igennem. ? 

g. Andet? 
 
 

6. VELLIV – status på forlængelse af de to projekter: 
a. Godmorgen Guldhøj. Ingen midler bevilget fra Velliv. 
b. Mad og musik. Gæster og frivillige får tilskud til maden. 
c. Økonomi. Første arrangement 14.10.23. der er 69 tilmeldte. 

J 
 
 

7. Kalender for Guldhøj – se vedhæftede reviderede kalender 
a. Har vi flere datoer til kalenderen? !9.1 – 7.6 Frivillig fest. Der 

betales et lille beløb til maden ved de n ene af festerne, 
drikkevarer u,b.- Arrangement udvalget indkalder. 
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b. Hvordan spredes kalenderen, så flest mulige kan se den? 
Hjemmeside og i køkkenet. 
 
 

8. Ny samarbejdsaftale og Familiehus på øverste etage 
a. Først den sidste info omkring etablering af familiehus. Jeg har hele 

mailen med her: 
Troels orientere via mail til bestyrelsen, når der er nyt. 

Hej Troels 
Jeg sender her sidste nyt vedrørende etablering af et familiehus på Guldhøj til jeres orientering. 
Allerede ved socialudvalgets møde i august orienterede socialchef Tina Wahl kort udvalget om 
forvaltningens igangværende arbejde med at afdække muligheder for at etablere et familiehus i 
Faaborg-Midtfyn Kommune – og herunder den mulige placering i Foreningshuset Guldhøj. Udvalget 
var meget begejstret, og det førte til en reel bestilling på en politisk temadrøftelse for Socialudvalget 
og Opvækst- og Læringsudvalget, som finder sted hhv. den 24. og 26. oktober.  
Sideløbende med dette vil der være en sag om selve finansieringsdelen. Vi regner således med/håber 
på at have det politiske mandat på plads til at igangsætte de næste skridt på vej mod et familiehus-
tilbud i slutningen af oktober.           
 
Theis har tillige orienteret om, at I ved det planlagte møde ultimo august om opdatering af den 
generelle brugsaftale for huset også nåede omkring forskellige muligheder for en aftale om 
faciliteterne til et familiehus. Dette kan være i form af en 5-10-årig tillægsaftale til den nuværende 
brugsaftale eller, at faciliteterne helt udskrives af den generelle brugsaftale, men hvor Foreningen 
Guldhøj bibeholder en førsteret til faciliteterne, hvis de ikke længere skal bruges til opgaver indenfor 
Social- eller Opvækst- og Læringsområdet. Det lyder som et meget fint udgangspunkt at arbejde 
videre ud fra. 
 
I vil høre fra mig, når der igen er nyt. 
Venlig hilsen Tina Frydenlund, Udviklingskonsulent i Fællessekretariatet & AMR 

b. Møde afholdt med Theis omkring ny aftale 31.august. Jeg har – 
forgæves – rykket for oplæg til ny aftale, men vi har endnu ikke 
modtaget det. 
Theis lover det er på vej. :)  
 
 

9. Sammenslutning af Guldhøj og Guldhøjs støtter 
a. Vi afholder nu vores tredje fællesmøde. Vi tager en status for at 

vurdere, om vi – fortsat – synes det virker fornuftigt at 
sammensmelte de to foreninger. Det er foregået fin ro og 
fordragelighed. Så ja. 

b. Hvis ja:  
i. Vi afventer den nye samarbejdsaftale med FMK 
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ii. Vi skal beslutte vores ”organisationsplan” – altså hvordan 
strukturen med bestyrelse, udvalg mm skal være i fremtiden. 
Jørn har omdelt forslag. 

iii. Vi kan begynde at lave forslag til nye vedtægter 
iv. Vi skal overveje, at lave vedtægter, så vi samtidig kan 

godkendes af FMK som en folkeoplysende forening. Det vil 
nemlig åbne for muligheden for at søge tilskud fra forskellige 
kommunale puljer. Oplysende – sport- sociale- ikke 
kommercielle. 

v. Vi sigter mod at lave den lovmæssige sammensmeltningen 
på de ordinære generalforsamlinger i marts 24. 

 
 

10. Diverse datoer for kommende møder og arrangementer: (Se også 
kalenderen!) 

a. Tirsdag d. 1.oktober kl. 9.00-11.00 
b. Tirsdag d. 5.december kl. 9.00-11.00 
c. Tirsdag 9.januar kl. 9.00-11.00 
d. Tirsdag 5.marts kl. 9.00-11.00 
e. Onsdag 20.marts kl. 19.00: Generalforsamlinger 
f. Tirsdag 2.april kl. 9.00-11.00 (med forbehold for ændring efter 

generalforsamlingen)  
 
 

11. Evt. Troels orientrede om sportsfestivl afholdes i 
Idrædtscenter midtfyn d. søndag d. 29 oktober.  

12. Der ophængt opslag på Guldhøj. 
 
 
 Venlig hilsen Troels   
 


